
 
 

 
 
Interpellation  
 
Ang. den bristande hanteringen av narkotikaklassade preparat på vårdavdelningar 
 
 
 
Under 2016 försvann 307 narkotikaklassade preparat från sjukhusen i Västmanland, och i ”Patient-
säkerhetsberättelsen för Region Västmanland 2016” kunde man läsa att narkotikahanteringen 
inom regionen identifierats som ett område med stora behov av ytterligare insatser.  
 
I en interpellationsdebatt gällande detta i september 2017 svarade den dåvarande majoriteten och 
regionrådet Kenneth Östberg (S) att det redan finns goda och välfungerande rutiner för hur hante-
ringen av narkotikaklassade preparat skall skötas, men att utmaningen är att få personalen att följa 
den. Likaså menades det att inga ytterligare insatser krävdes för att förbättra situationen, förutom 
att en särskild riktad insats mot verksamhetschefer gjordes med syftet att de skulle följa rutinerna.  
 
Ändå avslöjar siffror från 2018 att 248 narkotikaklassade preparat från sjukhusen i Västmanland 
saknas samt något man benämner som ”en större narkotikaförlust” utan specifikt antal. En anställd 
person inom Region Västmanland har under 2018 blivit åtalad för stöld av narkotikaklassade läke-
medel och en annan anställd är misstänkt där en längre förundersökning fortfarande pågår.  
 
 
 
Jag vill därför fråga ansvarigt regionråd: 
 
Anser ansvarigt regionråd att rutiner kring hantering av narkotikaklassade preparat fortfa-
rande inte behöver ytterligare insatser? 
 
Om ytterligare insatser ändå har bedrivits, i så fall vilka? 
 
Anser ansvarigt regionråd att det var rätt beslut att endast göra en riktad insats mot verk-
samhetschefer när beskedet över hur mycket narkotikasvinn som fanns kom? 
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